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Prezydent Miasta Woclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w Woclawka (szczeg6lnie posiadaczy czworonog6w), z\1tryacar\

si9 do Pana Prezydenta z pro6b4 o :ilrymaczenie miejsca na wybiegi dla ps6w na ka'2dym

osiedlu w naszym mieScie.

W chwili, gdy przepisy dotycz4ce swobodnego puszczania ps6w s4 zaostrzone i z uwagi

na bezpieczeristwo mieszkaric6w proszg o potraktowaaie sprawy jako priorytetowej.

Bardzo proszg Pana Prezydenta o zainteresowanie sig w/w problemem
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